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Uddrag af Referat fra Bestyrelsesmøde Thin Blue Line 
Denmark, 27. juni 2024 

Sted: SAC 

Referat v. fysisk møde  

Tilstedeværende: Lars, Bertram, Martin, Rasmus, Stinne, Allan og Johnny (online). 
Fraværende: Farah, Nicholas 
Referent: Rasmus Vestergaard  

Godkendelse af sidste referat  

- Godkendt  

Økonomi  

Telemarketing rundringning har givet øget medlemsindtægt og donationer på 31.000 pr. 
år. Prisen for opgaven er ca. 10.000.  

Der var snak om hitraten, som oplyst fra TAKK var 15%, men hvor vi ikke kunne få det til 
at passe helt.  

TAKK var budgetteret til ca. 650.000, nu justeret til 170.000 kr. Hvis vi holder budgettet er 
vi på +56.000 kr.  

7,1 mio i indtægter. Pt. har vi fået 2,2 mio. Snart kommer 1,5 mio. Sidste del af finanslov 
kommer primo 2025, men gælder for 2024.  

Merchandise skal lægges på hvert projekt - men det er ikke helt afklaret, hvordan og 
hvorledes.  

Direkte omkostninger har tidligere været en blandet del - så det er flyttet.  

Der kommer en post, der samler det “professionelle”, så det er muligt for politikere at se, at 
pengene går til det, som de er givet til.  

Det bliver vanskeligt at sammenligne regnskaber for 2023 og 2024.  

Rasmus har glemt at søge om flexjobsrefusion for 4. kvartal 2023 og 1. kvartal 2024 - han 
er ved at søge om dispensation. Beløbet er forementlig 35.000 kr (baseret på tal fra 2023).  

2127 betalende medlemmer. Stigende.  
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Status fra arbejdsgrupper  

Lokalafdelinger (Martin, Maja, Nicholas og Stinne):  

• Informationsaften i SydDanmark har givet 12 personer, som vil være  

med til at starte op. Maja skal undersøge om der er 3-5 til styregruppe  

og nogle frivillige.  

• Efter galla kører de andre regioner frem til jul.  
• Efter nytår Grønland og Færøerne  
• Gruppen er enige i Frameworket for arbejdsgruppen  
• Spørgsmål om, hvor mange der er interesseret i at se det.  

- Enighed om at det skal sendes rundt, men det er til orientering. - DIF:  

• Diskussion om, at der i opstarten har været færre fra vores målgruppe, der bruger 
“Soldaterprojektet” end forventet.  

• Der mangler reklame  
• Det var en besværlig arbejdsgang at komme ind. Det skal være  

nemmere - måske skal vi gøre det for dem.  

• Møde på torsdag om kommunikationsplan med Stinne, Nicholas  

og DIF.  

• Aftalen med DIF er, at DIF skal underrette os om, hvis der er en  

betjent.  

Udvikling og uddannelse (Rasmus og Stinne)  

• -  Blume. 15 har været i gang. 4 er afsluttet.  
o -En kan være åben i op til 6mdr.  
o Over halvdelen af problemerne er relateret til familie /  

pårørende.  

o Lidt mere end vi havde regnet med, men tilgengæld så har  

psykologudgifter været mindre.  

• Få Livet Tilbage  
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- Ca. 100.000 kr. pr. person. Formentlig en målgruppe, som er svær for os at nå på andre 
måder..  

- Inkl. er udgifter på ca. 100.000 for udvikling. - De kommer til næste bestyrelsesmøde.  

• Andre ting, som kunne være:  
o Mentor, peer-to-peer.  
o Netværksgrupper sammen med lokalafdelinger  
o Akuttelefon  

Aktiviteter og projekter (Stinne, Bertram, Martin, Farah, Maja og Lars)  

- Pt. dem som kører - Marketing:  

- Lasse ambassadør og hans kæreste overtager SoMe (facebook og 
Instagram)  

• -  Udkast til content plan  
• -  Lasse kan lave reels osv.  

- Anne Cathrine tage LinkedIn. 

- PodCast  

• Maja bliver interviewet til Vlado og Linses podcast 

Det private Erhversliv (Johnny, Stinne og Allan)  

- Har haft første møde 

Det Politiske Spor (Martin, Lars, Allan og Stinne).  

- Der er møde med Århus byrådsmedlemmer  

Generalforsamling  

- Velafholdt. Alle genvalgt og nye vedtægter, som pt. er i rotation til underskrift i 
bestyrelsen.  

Orientering om manglende ULFRI midler  

- Mangel på 200.000 
- Der er en anden pulje, som vi kan søge pr. 1. september. Den er formentlig  

mindre.  
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Møde med Justitsministeriet  

• -  Hvordan må de 5 mio. bruges  
• -  Hvordan skal det rapporteres  

- Vi har lovet, at vi skriver i regnskabet, hvordan Finanslovsmidlerne er brugt.  

Pårørende 

Orientering fra Stinne fra Survey. 
hvordan kan vi faktuelt argumentere for, at de pårørendes trivsel er afgørende for 
de tilskadekomnes trivsel?  

September bliver en "pårørende måned” for vores sociale medier.  

CEO status 

Orientering om indledende fokuspunkter:  

• Struktur for lokalkredse  
o Vi er i gang - se status.  
o Næste skridt: udrulning på de fire nye  

• Det Blå Hus - få styr på det  
o Nu hedder det “de professionelle tilbud”  
o Fået overblik og ambitionen sat  
o Blume er i gang.  
o Det skal driftes og evalueres  

• Få ro på organisationen  

• Styregrupper er etableret  
• Framework er færdig for 2, igang for 3  
• Det skal gøres færdigt.  

- Få styr på Finanslovsmidler 
- Regnskabet bliver lavet om, så det kan klares.  

• Daglig drift  
• Andet:  

o Budgettering  
o Bestyrelsen kompetenceudvikles  
o Sekretariatet - fokus på trivsel  
o Rekruttering af socialrådgiver  
o Pårørende - dataindsamling  

• Hvad ligger ellers forude:  
o Strategiproces  
o Vidensbank  
o Nye forretningsområder, fx pårørende  


